XXVII International Population Conference. 
Extension of abstract submission deadline to 31 October 2012 

Abstract Submissions to the 27th International Population Conference to be held in Busan, Korea should be opening this week. We will send an announcement once the website is finally open. We apologize for this delay.  Due to the delay in opening the website, the deadline to submit abstracts for the 27th International Population Conference will be extended to 31 October 2012. We do however ask all of you to submit your abstracts as early as possible so as not to overload the new software and website on the final day. 

Authors should submit a short abstract (200 words) and upload a long abstract(2-4 pages) as a pdf document file. Long abstracts must be submitted along with the short abstract. The long abstract should include information on the subject and theoretical approach, data and research methods and expected results. Submissions that do not include a long abstract may be rejected. Submitting authors must include information on all co-authors and indicate who will be the presenting author as well as what will be the language of presentation. If the paper is accepted on the programme, authors will have the opportunity to change this information later. 

Members as well as non-members can submit a paper to the conference. Members will be asked to sign-in with their email address and password. Non-members will be asked to create a user account in order to submit a paper. Any co-authors who already possess an IUSSP user account will show up automatically with the email address and institution we have on file for them when typing in the person’s last name or searching for them in the directory provided. If the information we have on file for a co-author differs from the information the submitting author has for that co-author, especially if the email address differs, please invite those co-authors to go to the IUSSP website to update their contact information. Co-authors who are manually entered (and have no member or user account) will receive an email message asking them to activate a user account so they can access the paper abstract and be informed of decisions made by the scientific committee in February! 2013. 

For more information on sessions in the call go to: www.iussp.org/busan2013/callforpapapersEN.pdf. 

We hope you will all participate by submitting a paper to the International Population Conference. The Korean National Organizing Committee and Busan are eagerly preparing for you to come to Busan the 26-31 August 2013. Information and tips on travel to Korea will be included shortly on the conference website (www.iussp.org/busan2013). 

Sincerely,
Mary Ellen Zuppan
IUSSP Executive Director and Conference Secretary 

  

XXVIIe Congrès international de la population 

Date limite de soumission des résumés prolongée au 31 octobre 2012 

Le site web de soumission des résumés pour le XXVIIe Congrès international de la population, qui se tiendra à Busan, en Corée, devrait ouvrir cette semaine. Nous vous enverrons une annonce dès que le site sera enfin ouvert. Veuillez nous excuser pour ce retard. Du fait de ce contretemps dans l'ouverture du site, la date limite pour soumettre les résumés est prolongée jusqu'au 31 Octobre 2012. Cependant, nous vous invitons à soumettre vos résumés le plus tôt possible afin de ne pas surcharger le nouveau site web le dernier jour. 

Les auteurs devront soumettre un résumé court (200 mots) et télécharger un résumé détaillé (2-4 pages) sous forme de fichier pdf. Les résumés longs doivent être soumis en même temps que le résumé court. Ils servent à préciser, outre le sujet étudié, l'approche théorique, les données et les méthodes de recherche et les résultats attendus. Les soumissions qui ne comportent pas de résumé détaillé pourront se voir rejeter d’office. Les auteurs qui soumettent doivent inclure des informations sur tous les co-auteurs et indiquer qui sera l'auteur principal, ainsi que la langue de présentation. Si la soumission est acceptée au programme, les auteurs auront la possibilité de modifier ces informations ultérieurement. 

Les membres comme les non-membres peuvent soumettre une communication au Congrès. Les membres seront invités à se connecter avec leur adresse e-mail et leur mot de passe. Les non-membres seront invités à créer un compte utilisateur pour pouvoir soumettre un résumé. Lors de la soumission d’un résumé, quand l’auteur ajoute un co-auteur possédant déjà un compte utilisateur UIESP, l’adresse e-mail et l’institution qui lui sont associés dans notre base de données apparaît automatiquement lors de la saisie de son nom de famille ou de la recherche dans l’annuaire. Si les informations associées à un co-auteur diffèrent de celles dont dispose l'auteur soumettant le résumé, et tout particulièrement si l'e-mail est différent, il est indispensable de contacter ce co-auteur pour ! lui demander de mettre à jour ses informations de contact sur le site de l'UIESP. Les co-auteurs qui sont inscrits manuellement (et qui n'ont pas de compte de membre ou d’utilisateur) recevront un courriel leur demandant d'activer un compte d'utilisateur pour accéder à la soumission et être informés des décisions prises par le comité scientifique en février 2013. 

Pour plus d'informations sur les séances de l'appel à communications : http://www.iussp.org/busan2013/callforpapapersFR.pdf. 

Nous espérons que vous soumettrez une proposition de communication au Congrès. Le Comité national d'organisation coréen et la Ville de Busan se préparent activement à vous accueillir à Busan du 26 au 31 août 2013. Des informations et des conseils sur le voyage en Corée seront disponibles très prochainement sur le site du Congrès (www.iussp.org/busan2013/indexfr.php). 

Cordialement,
Mary Ellen Zuppan
Directrice exécutive de l’UIESP et Secrétaire du Congrès 
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